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I-1/4-18/2013. ikt.sz. 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült: Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. augusztus 27-én 

megtartott rendkívüli ülésén a Városháza 18-as sz. helyiségében. 

 

Jelen vannak:  Novák Imre   alpolgármester 

   dr. Ágoston Sándor  képviselő  

   Kiss Károly   képviselő 

   Földi Imre   képviselő 

Kanó József   képviselő 

Dékány József  képviselő 

 

Távolmaradt:  Séllei Zsigmond  képviselő 

   Nyuzó Marietta  képviselő 

 

Tanácskozási joggal részt vesz:  Balogh Csilla jegyző 

       

Jegyzőkönyvvezető:  Tóth Éva  

 

Meghívottak: Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető, Szarka Andrea igazgatási 

irodavezető, Feke László műszaki irodavezető, Erdei Sándor pénzügyi ügyintéző, Dr. Kulcsár 

László ügyvéd. 

 

Novák Imre alpolgármester - Köszönti a rendkívüli ülésen megjelenteket. Elmondja, hogy 

Séllei Zsigmond képviselő és Nyuzó Marietta képviselő nem jelentek meg, akik 

távolmaradásuknak okát nem jelezték.  

 

Az alpolgármester megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a Képviselő-testület létszáma: 6 

fő. 

 

Az alpolgármester a napirend ismertetésére tér át. 

 

1. Szociális Szövetkezet alakításával kapcsolatos döntéshozatal. 

Előadó:  Erdei Sándor pénzügyi ügyintéző 

 

2. Bejelentések  

 

Az alpolgármester kérdésként tette fel a testület tagjai felé, hogy indítványozzák-e egyéb 

napirendi pont megtárgyalását? 

Megállapítja, hogy a képviselők nem indítványoznak egyéb napirendi pontot.  

Az alpolgármester szavazásra kéri a képviselőket.  

Aki egyetért a napirendi javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

A szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Határozat: 

331/2013.(VIII.27.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. augusztus 27-én tartandó 

rendkívüli ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 

1. Szociális Szövetkezet alakításával kapcsolatos döntéshozatal. 

Előadó:  Erdei Sándor pénzügyi ügyintéző 

 

2. Bejelentések  

 

1. Napirendi pont 

 

Novák Imre alpolgármester – Rátér az első napirendi pont megtárgyalására, amely a 

Szociális Szövetkezet alakításával kapcsolatos döntéshozatal. Az alpolgármester megadja a 

szót Erdei Sándor pénzügyi ügyintéző részére, hogy ismertesse az előterjesztésben leírtakat.  

 

Erdei Sándor pénzügyi ügyintéző – Elmondja, hogy már többször tárgyaltak a 

szövetkezetről, tehát nem ismeretlen a testület előtt. Legutóbbi egyeztetés során kiderült hogy 

néhány módosításra van szükség. Három pontban történt meg a módosítás. Elsőként az alapító 

tagok létszámát tekintve történt változás, új tagként Kovács István lépett be a Szociális 

Szövetkezetbe. További módosítás, hogy Novák Imre alpolgármester nem mint alapító tag 

vesz részt a Szövetség tevékenységében, hanem mint Dévaványa Város Önkormányzat 

képviselője. Tehát az alapító tagok létszáma 7 főről 8 főre bővült. Következő módosítás Dr. 

Kulcsár László ügyvéd javaslatára történt meg. A módosítás az alapító vagyon mértékéhez 

kapcsolódik. Az alapító vagyont az alakulást követően a tagoknak a rendelkezésére kell 

bocsátani. Legelső előterjesztésben ez 5 millió Ft volt. Majd később a testület határozatban 

döntött arról, hogy az önkormányzat 4 millió Ft-tal és minden alapító tag egy részjeggyel, 

azaz 10.000,-Ft-tal vesz részt az alakulásban. Ez azt jelenti, hogy az 5 millió Ft alapító vagyon 

4.070.000,-Ft-ra módosult. 

A harmadik módosítás a legfontosabb, született egy testületi határozat, miszerint az 

önkormányzat 4 millió Ft-tal részt kíván venni az alapításban és a Felügyelő Bizottság 

feladatait ellátó tisztséget kívánja ellátni. Itt összeférhetetlenségi ok merült fel abból a 

szempontból, hogy az alakuló ülésen olyan tisztségviselő lett megválasztva aki alapító tag is 

egyben. Ezért az önkormányzat képviseletében a képviselőknek kell kijelölni azt a személyt – 

mivel 4 millió Ft-tal részt kíván venni a Szociális Szövetkezetben – aki nem alapító tag és 

ellátja ezt a pozíciót, a Felügyelő Bizottság feladatait ellátó tisztséget betöltené. 

Az előbb felsorolt három módosítás történt meg. A testületnek az a jelenlegi feladata, hogy 

eldöntse, ki legyen az a személy, aki ezt a pozíciót ellátja. 

 

Dr. Kulcsár László ügyvéd – A törvény bizonyos esetekben kimondja, hogy kisebb 

szövetkezeteknél, mint ahogy ennél is nem kell Felügyelő Bizottság. A Felügyelő Bizottság 

tagja pedig csak megbízott tag lehet. Ha az önkormányzat ezt a beosztást magának igényelné, 

akkor mint tag az általa képviselt személy útján, jelen esetben az alpolgármester által 

jelenhetne meg. Esetleg a testület a határozatát módosíthatja úgy, hogy bármelyik tagja lehet a 

Felügyelő Bizottság feladatait ellátó személy. Tehát vagy az önkormányzat a képvelője által 

láthatja el ezt a feladatot vagy az alapító tagok közül valaki. Az önkormányzat javaslatot tehet 

arra a személyre, aki ezt a feladatot ellátná. 

Amikor a testület megszavazta a 4 millió Ft alapító vagyont az önkormányzat részéről, akkor 

volt egy olyan döntés, hogy az önkormányzat adja azt a személyt aki a Felügyelő Bizottság 



 3 

feladatait ellátja majd. Ebben az esetben azt kell majd figyelembe venni, hogy bárki lehet ez a 

személy akit a Képviselő-testület abból a gréniumból megválaszt. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni dr. Kulcsár László ügyvédnek a tájékoztatást. 

Elmondja, hogy össze lett állítva egy tisztségviselői előzetes személyi lista, ami a legutóbbi 

egyeztető ülés alkalmával elfogadásra került. 

Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? Megállapítja, hogy 

több hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért a következő határozati javaslattal: 

1. Dévaványa Város Önkormányzata egyetért az előterjesztésben meghatározott 

célkitűzésekkel és támogatja a szociális szövetkezet megalakítását. 

 

2. Az önkormányzat jogi személyiségű alapító tagként 400 db (10.000 Ft névértékű) 

részjegy jegyzésével kíván a szociális szövetkezet alapító tagja lenni. 

 

3. A 4.000.000 Ft értékű, 400 db részjegyet alapításkor bocsát a szövetkezet 

rendelkezésére, melynek fedezetét a 2013. évi költségvetés általános tartaléka terhére 

biztosítja. 

 

4. A Képviselő-testület Erdei Sándort jelöli ki a Felügyelő Bizottsága feladatát ellátó 

személy szerepére. 

 

5. A Képviselő-testület az előterjesztés mellékleteként megismerte a Dévaványai 

Szociális Szövetkezet alapító okirat tervezetét, s felhatalmazza az alpolgármestert, hogy a 

szociális szövetkezet alakuló ülésén az önkormányzatot képviselje és a közgyűlés által 

elfogadott alapszabályt aláírja.  

 

6. A képviselő-testület felkéri az alpolgármestert, hogy a szociális szövetkezet alakuló 

közgyűlésén elfogadott döntésekről a következő képviselő-testületi ülésen az alpolgármesteri 

jelentés keretében adjon tájékoztatást. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazat, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

332/2013.(VIII.27.)Kt. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Dévaványai 

Szociális Szövetkezet alapítására” vonatkozó előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

1. Dévaványa Város Önkormányzata egyetért az előterjesztésben meghatározott 

célkitűzésekkel és támogatja a szociális szövetkezet megalakítását. 

 

2. Az önkormányzat jogi személyiségű alapító tagként 400 db (10.000 Ft névértékű) 

részjegy jegyzésével kíván a szociális szövetkezet alapító tagja lenni. 

 

3. A 4.000.000 Ft értékű, 400 db részjegyet alapításkor bocsát a szövetkezet 

rendelkezésére, melynek fedezetét a 2013. évi költségvetés általános tartaléka terhére 

biztosítja. 

 

4. A Képviselő-testület Erdei Sándort jelöli ki a Felügyelő Bizottság feladatát ellátó 

személy szerepére. 



 4 

 

5. A Képviselő-testület az előterjesztés mellékleteként megismerte a Dévaványai Szociális 

Szövetkezet alapító okirat tervezetét, s felhatalmazza az alpolgármestert, hogy a 

szociális szövetkezet alakuló ülésén az önkormányzatot képviselje és a közgyűlés által 

elfogadott alapszabályt aláírja.  

 

6. A képviselő-testület felkéri az alpolgármestert, hogy a szociális szövetkezet alakuló 

közgyűlésén elfogadott döntésekről a következő képviselő-testületi ülésen az 

alpolgármesteri jelentés keretében adjon tájékoztatást. 

 

Felelős: Novák Imre alpolgármester 

Határidő: értelemszerűen  

 

2.Napirendi pont  
 

Novák Imre alpolgármester - Rátér a második napirendi pont megtárgyalására, amely a 

bejelentéseket tartalmazza. Elmondja, hogy az első bejelentést Szarka Andrea igazgatási 

irodavezető terjesztette a testület elé, amely az óvodapedagógusi létszámmal kapcsolatos. 

Ahhoz, hogy az intézmény a törvényben előírtaknak megfeleljen 1 fő óvodapedagógus és 1 fő 

iskolatitkár alkalmazására lenne még szükség. Legutóbb ebben a témában úgy döntött a 

testület ha a feladatfinanszírozás ezt lehetővé teszi, akkor kerül újra a testület elé ez a téma. 

Időközben kiderült, hogy feladatfinanszírozás ezt lehetővé teszi, vagyis 1 fő óvodapedagógus 

és 1 fő óvodatitkár alkalmazásával növelhető az intézmény létszáma. 

Az alpolgármester megadja a szót Szarka Andrea igazgatási irodavezető részére.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – A Dévaványai Általános Művelődési Központ 

igazgatója, Diósné Ambrus Erzsébet azzal a kéréssel fordul a Képviselő-testülethez, hogy az 

óvodapedagógus és óvodatitkár jövőbeli létszámáról szíveskedjenek tárgyalni és az ügyben 

dönteni. 

Az Óvoda és Bölcsőde Intézményegységbe 8 óvodai csoport indul a 2013/2014-es nevelési 

évben a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény értelmében az indított 

csoportokhoz 17 fő óvodapedagógus, 8 fő dajka és 1 fő óvodatitkár szükséges. 

Az óvodapedagógus létszám törvényi előírás megfelelésének érdekében szükséges 1 fő 

alkalmazása.  

Az intézmény gazdasági irodájából egy fő nyugdíjba vonult, az így megüresedő státusz 

terhére biztosított az óvodatitkári feladatok ellátása, megfelelő végzettségű munkavállaló 

betöltésével. 

2013. szeptember hótól 4 hónapos időszakra biztosított 17 fő óvodapedagógus, 8 fő dajka és 1 

fő óvodatitkár bér- és járulékai a feladatfinanszírozás keretében. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – Gazdasági oldalról megközelítve a 

témát,  testület arra várt, hogy a finanszírozás hogyan fog alakulni szeptember 1-től. A 

Magyar Államkincstár által visszaigazolt létszám 17 fő óvodapedagógus és 1 fő óvodatitkár 

finanszírozása. A megigényelt fél fő óvodapszichológust vissza kellett mondani, mivel nem 

finanszírozott létszám. A finanszírozás 4 hónapra szól. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Mivel nevelési évről és óvodapedagógusról van szó, 

ezért nem javasolja, hogy december 31-ig szóljon a jogviszony. 
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Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Javasolja, hogy az 

óvodapedagógus jogviszonya 1 évre szóljon. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Szintén egyetért azzal, hogy az óvodapedagógus alkalmazása 1 évre szóljon. 

 

Novák Imre alpolgármester - Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki 

hozzászólni? Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a 

képviselőket. 

Aki egyetért a következő határozati javaslattal, hogy Dévaványa Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete a Dévaványai Általános Művelődési Központ óvodapedagógusainak 

létszámát 17 főben határozza meg, melyből engedélyezi 1 fő óvodapedagógus határozott idejű 

– 2013.09.01-től - 2014.08.31-ig terjedő időszakra – szerződéssel történő alkalmazását. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazat, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

333/2013.(VIII.27.)Kt. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Dévaványai Általános Művelődési 

Központ óvodapedagógusainak létszámát 17 főben határozza meg, melyből engedélyezi 1 fő 

óvodapedagógus határozott idejű – 2013.09.01-től - 2014.08.31-ig terjedő időszakra – 

szerződéssel történő alkalmazását. 

 

A Képviselő-testület megbízza az Alpolgármestert a határozatban foglaltak szerint járjon el.  

 

Felelős:  Novák Imre alpolgármester 

Diósné Ambrus Erzsébet Dévaványai Általános Művelődési Központ 

igazgatója 

Határidő:  értelem szerint 

 

Novák Imre alpolgármester – Következő bejelentésre tér át, amely Szlovák Zsolt Dévaványa, 

Május 1. út 26. szám alatti szolgálati lakás bérlőjének kérelméről szóló döntéshozatal. 

Szlovák Zsolt bérlő szeretne a szolgálati lakáson külső szigetelést és fűtéskorszerűsítést a 

saját költségének a terhére megvalósítani, oly módon, hogy ez a költség a bérleti díjba 

beleszámítana. Mivel ez egy nagyobb volumenű beruházás, így mindenképpen a testületnek 

kell döntenie erről. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Javasolja, hogy a 

Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottságnak adják át a kérelmet 

véleményezés céljából. 

 

Novák Imre alpolgármester – 3 árajánlatevőtől kell árajánlatot bekérni. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Javasolja, hogy az ingatlant ajánlják fel e bérlőnek megvételre. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki 

hozzászólni? Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a 

képviselőket. 
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Aki egyetért a következő határozati javaslattal, hogy Dévaványa Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete nem támogatja Szlovák Zsolt 5510 Dévaványa, Május 1. út 26. szám alatti 

bérlő kérelmét, mely várhatóan 800.000,-Ft külső szigetelési munkálatokra és várhatóan 

900.000,-Ft fűtéskorszerűsítésre vonatkozik. A kérelem elutasításával egyidejűleg a 

Képviselő-testület megvételre felajánlja az ingatlant Szlovák Zsolt bérlő részére. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazat, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

334/2013.(VIII.27.)Kt. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem támogatja Szlovák 

Zsolt 5510 Dévaványa, Május 1. út 26. szám alatti bérlő kérelmét, mely várhatóan 800.000,-Ft 

külső szigetelési munkálatokra és várhatóan 900.000,-Ft fűtéskorszerűsítésre vonatkozik. A 

kérelem elutasításával egyidejűleg a Képviselő-testület megvételre felajánlja az ingatlant 

Szlovák Zsolt bérlő részére. 

 

A Képviselő-testület megbízza az alpolgármestert a határozatban foglaltak szerint járjon el. 

 

Felelős: Novák Imre alpolgármester 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 

Határidő: értelem szerint 

 

Novák Imre alpolgármester – Következő bejelentés egy tájékoztató levelet tartalmaz 

polgármesteri tisztség lemondásával kapcsolatosan. Megadja a szót Balogh Csilla jegyző 

részére. 

 

Balogh Csilla jegyző – Magyarország helyi önkormányzatáról szóló törvény úgy rendelkezik, 

hogy a Polgármester a polgármesteri tisztségéről való lemondását írásban a Képviselő-

testülethez címezve nyújtja be, amelyet az alpolgármesternek ad át, aki a Képviselő-testületet 

a soron következő ülésen tájékoztatja erről. Tényleges munkajogi intézkedésekre már nem 

kell sort keríteni, hiszen Pap Tibor polgármester úr már a júliusi testületi ülésen bejelentette 

ezt a szándékát és a július 11-i rendkívüli testületi ülésen megtörténtek azok a munkajogi 

intézkedések a Képviselő-testület által amelyek szükségesek voltak. A polgármesteri tisztség 

átadás-átvételére is sor került. Minden munkajogi intézkedés, amelyet a törvény előírt 

megtörtént. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megköszöni Balogh Csilla jegyzőnek a tájékoztatást. Rátér a 

következő bejelentésre, amely az orvosi ügyelet hiányával kapcsolatos. A lakosság részéről 

már több megkeresés is érkezett, hogy nincs ügyeleti ellátás a településen. A kihelyezett 

mentőtiszti jelenlét nem mindig van biztosítva. Bere Károly a Szeghalom Kistérség Többcélú 

Társulás elnöke kötött megbízási szerződést a SANI-MED TRANS Egészségügyi Szolgáltató 

Kft.-vel, amely jelenleg is érvényben van. Az orvosi ügyeleti ellátásra a Többcélú Társulás 

közbeszerzési eljárást írt ki, amely folyamatban van és előreláthatólag 2 hónap múlva 

fejeződik be. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – 8 településnek van 

megbízási szerződése és a SANI-MED TRANS Egészségügyi Szolgáltató Kft. a települések 

részére 0,-Ft-ért szolgáltat, ugyanis az OEP által lakosságszám után járó finanszírozásból 
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biztosított az ügyeleti ellátás. Korábban a Képviselő-testület úgy döntött, hogy személyenként 

még 23,-Ft-ot átutal a szolgáltató részére. Kérdése, hogy ez az összeg vissza lett-e utalva az 

önkormányzat részére? 

 

Novák Imre alpolgármester – Az összeg át lett utalva a szolgáltató részére, viszont a 

visszautalásnak még nem tettek eleget felszólítás ellenére sem. 

Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? Megállapítja, hogy 

több hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért a következő határozati javaslattal, hogy Dévaványa Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete felszólítja a SANI-MED TRANS Egészségügyi Kft.-ét – mint 

szolgáltatást nyújtót – hogy az orvosi ügyeletet Dévaványa Városban a megkötött és jelenleg 

hatályos egészségügyi szolgáltatás ellátására vonatkozó megbízási szerződés alapján lássa el. 

A szerződésben foglaltaknak megfelelően Dévaványa Városban a sürgősségi ellátási helyet 

tartsa fenn és folyamatosan biztosítsa a sürgősségi ellátáshoz szükséges személyi feltételeket 

kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazat, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

335/2013.(VIII.27.)Kt. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete felszólítja a SANI-MED TRANS 

Egészségügyi Kft.-ét – mint szolgáltatást nyújtót – hogy az orvosi ügyeletet Dévaványa 

Városban a megkötött és jelenleg hatályos egészségügyi szolgáltatás ellátására vonatkozó 

megbízási szerződés alapján lássa el. 

A szerződésben foglaltaknak megfelelően Dévaványa Városban a sürgősségi ellátási helyet 

tartsa fenn és folyamatosan biztosítsa a sürgősségi ellátáshoz szükséges személyi feltételeket. 

 

A Képviselő-testület határozatáról tájékoztatja Szeghalom Kistérség Többcélú Társulást az azt 

képviselő elnök útján. 

 

Felelős: Novák Imre alpolgármester 

Határidő: azonnal 

 

Novák Imre alpolgármester – Soron következő bejelentésre tér át, amely Komlóska Község 

Önkormányzatának kérelme. A Magyar Hősök emlékére és a Világ Királynőjének tiszteletére 

kápolnát szeretne építeni. Mozgalmat indított el, hogy a települések járuljanak hozzá céljai 

megvalósításához. Az előterjesztésben le vannak írva a lehetséges határozati javaslatok. 

 

Balogh Csilla jegyző – Javasolja, hogy az V. számú határozati javaslatban leírtak szerint 

járuljon hozzá a település Komlóska Község kezdeményezéséhez. 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki 

hozzászólni? Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a 

képviselőket. 

Aki egyetért a következő határozati javaslattal, hogy Dévaványa Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete az Életfa Kárpát-medence Összefogás kezdeményezését megismerve úgy 

határozzon, hogy az önkormányzat a Nemzet egységének megvalósításához egy marék földet 

adományoz kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 
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Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazat, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

336/2013.(VIII.27.)Kt. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Életfa Kárpát-medence 

Összefogás kezdeményezését megismerve úgy határozott, hogy az önkormányzat a Nemzet 

egységének megvalósításához egy marék földet adományoz. 

 

Az önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza az alpolgármester, hogy az egy marék 

földet Komlóska Község Önkormányzata címére eljutassa. 

 

Felelős: Novák Imre alpolgármester 

Határidő: 2013. szeptember 20. 

 

Novák Imre alpolgármester – Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a Békés Megyei 

Hajnal István Szociális Szolgáltató Centrum telephelye a Borostyánkert Otthon szeptember 6-

án az ellátottai és a dolgozói részére sport programot tervez, amihez szeretnék a sportpályát 

ingyenesen igénybe venni. Ehhez kérik a Képviselő-testület támogatását. 

Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? Megállapítja, hogy 

több hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért a következő határozati javaslattal, hogy Dévaványa Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete a Békés Megyei Hajnal István Szociális Szolgáltató Centrum telephelye, 

Borostyánkert Otthon 5510 Dévaványa, Széchenyi u. 25. szám alatti intézmény részére 

sportrendezvényük lebonyolításához 2013. szeptember 6-án a sportpályát szívességi 

használatba adja. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 6 igen szavazat, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

337/2013.(VIII.27.)Kt. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Békés Megyei 

Hajnal István Szociális Szolgáltató Centrum telephelye, Borostyánkert Otthon 5510 

Dévaványa, Széchenyi u. 25. szám alatti intézmény részére sportrendezvényük 

lebonyolításához 2013. szeptember 6-án a sportpályát szívességi használatba adja. 

 

Felelős: Novák Imre alpolgármester 

Határidő: értelemszerűen 

 

Novák Imre alpolgármester – Megkérdezi, hogy a zárt ülés megkezdése előtt van-e még 

valakinek bejelentése? Elmondja, hogy két bejelentésről szeretné tájékoztatni a képviselőket. 

Első bejelentés a Civilház visszavételéhez kapcsolódik. Szeptember 1-től az önkormányzat 

visszaveszi a Civilházat. Továbbhasznosításával kapcsolatban még nem született konkrét 

döntés. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Javasolja, hogy 

műszakilag nézzék át az épületet és amennyiben lehetséges két termet nyissanak egybe. 

Valamint a konyhát is fel kellene újítani. 
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dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Érdeklődik, hogy az illemhelyeket nem-e kell felújítani. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Elmondja, hogy azok 

már fel lettek újítva. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – A jelenlegi bérlőt Saly Erikát tájékoztatni kell arról, 

hogy szeptember 1-től a Nagycsaládosok Egyesületét jelentse be a közüzemi számlák 

átírásához mivel a civil szervezeteket ők fogják össze. Szeptember 2-án történik meg a 

leltározás az átadott eszközökről. 

 

Novák Imre alpolgármester – Második bejelentéséről szeretné tájékoztatni a Képviselő-

testületet. Augusztus 20-tól átvette a feladatokat Pap Tibor nyugdíjba vonult polgármestertől. 

Az időközi választásokig ragaszkodik az önkormányzat szociális rendeletében meghatározott 

jogához. Miszerint szociális ügyekben kizárólag a Szociális és Egészségügyi Bizottság dönt. 

Kivételt képez ez alól a két ülés közötti temetéssel és a gyógyszerköltséggel kapcsolatos 

ügyek, melyeknek már van egy kialakult rendje az iroda részéről és a polgármester 

hatáskörébe tartozik. 

A képviselőket kérdezi, hogy van-e még valakinek bejelenteni valója a zárt ülés megkezdése 

előtt? 

Megadja a szót Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő részére. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – A sportpálya 

felújítására pályázatot nyertek. Kérdése, hogy milyen munkálatok fognak megkezdődni és 

milyen ütemezésben folynak lezajlani? 

 

Feke László műszaki irodavezető – Már korábbi testületi ülésen is elhangzott, hogy korlát, 

játékos kijáró építése szerepel a tervben, illetve a pályának a rendberakása, valamint egy 

fűnyíró traktor is szerepel a tervek között. 

 

Földi Imre képviselő – A testület illetve a Sportegyesület részéről már korábban is elhangzott 

egy kérés beléptető és büfé kialakítására alkalmas épület vásárlásával, építésével 

kapcsolatban. Több képviselővel együtt megnézték a volt újságos pavilont, mely alkalmas 

lenne büfé kialakítására. A pavilon tulajdonosa 600.000,-Ft-ért ajánlotta fel megvásárlásra. A 

büfé rendberakását pedig közfoglalkoztatásban résztvevőkkel meg lehetne oldani plusz 

költségek nélkül. 

 

Feke László műszaki irodavezető – Elmondja, hogy a Magyar Labdarúgó Szövetség felé 

jelezve lett, hogy a jövő évi pályázati lehetőségnél szerepeltetni szeretnék a beléptetőt és a 

büfét. Ha most megvásárolják ezt az újságos pavilont, akkor nem lesz lehetőségük jövőre a 

pályázatot erre benyújtani. Javasolja, hogy egyenlőre csak béreljék az épületet. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Javasolja, hogy várják 

meg a pályázatot és addig csak béreljék az épületet. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Egyetért azzal, hogy béreljék a büfé számára az épületet. Elmondja még, hogy az 

elmúlt hónapokban szó volt a testvértelepülések bővítéséről. Szepsi településsel fel lett véve a 
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kapcsolat és szóba került a betakarítási ünnepségre való meghívásuk is. Érdeklődik, hogy 

ezzel  témával kapcsolatosan vannak-e további információk? 

 

Novák Imre alpolgármester – A határokon átnyúló pályázati projekt kapcsán kerültek 

megkeresésre Szepsi, Zenta és Székelykeresztúr határon túli városok. A megkeresésekre 

eddig egyik település sem reagált vissza. 

 

Megállapítja, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján a képviselő-testületnek zárt ülést kell tartania, 

önkormányzati hatósági ügy tárgyalásakor. 

 

Az alpolgármester megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 

szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  

 

A zárt ülés anyaga az I-1/13-8/2013. iktatószámú külön jegyzőkönyvben található 1-3. 

oldallal bezárólag.  

 

Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is.  

 

A polgármester megköszöni a megjelenést, az ülést 15
45

 órakor bezárja.  

 

 

- Kelt mint az első oldalon - 

 

 

 

 

 

Novák Imre       Balogh Csilla 

alpolgármester          jegyző  


